
Kunnanvaltuusto § 15 01.04.2019

Valtuutettujen puheenvuorot, kysymys ja aloitteet/Kvalt 1.4.2019

140/02.02/2017, 115/10.03.02/2019, 116/02.08.00/2019, 117/10.03.02/2019,
35/01.01.03/2018, 47/00.02/2016, 70/11.03/2016,
192/00.02.00/2016

Kvalt 01.04.2019 § 15
Puheenvuoroja käytettiin seuraavasti:

1.) Varavaltuutettu Mikko Lompolo (KL) esitti pöytäkirjan liitteenä ole-
van kysymyksen koskien Kittilän kunnan lastenhoitajien pal kan ko ro-
tus ta: miksi korotuksia ei ole maksettu ja missä ovat valtuuston ko ro-
tuk sen maksamista varten hyväksymät lisämäärärahat.

2.) Valtuutettu Pekka Kenttälä (Vas.) jätti valtuustoaloitteen otsikolla
"Kit ti län kunta hajusteettomaksi", aloite kokonaisuudessaan pöy tä kir-
jan liitteenä.

3.) Varavaltuutettu Outi Marttila (Kesk.) jätti valtuustoaloitteen kirjan
"Kit ti län laki" tilaamiseksi kaikille kunnanvaltuuston varsinaisille ja va-
ra jä se nil le, myös tällä hetkellä hyllytetyille henkilöille, jo en nak ko ti-
lauk se na. Aloite kokonaisuudessaan pöytäkirjan liitteenä.

Lisäksi Outi Marttila esitti kunnanvaltuuston puheenjohtaja Aki Ne va-
lai sel le suullisen kysymyksen, onko valtuuston puheenjohtaja muut-
ta nut valtuustokysymysten kohdalta käytäntötapoja.

Puheenjohtaja Aki Nevalainen vastasi, että toimintapoja val tuus to ky-
sy mys ten osalta ei ole muutettu.

4.) Varavaltuutettu Juha Toivola (Kesk.) jätti yhteensä kahdeksan (8)
val tuu te tun/va ra val tuu te tun allekirjoittaman valtuustoaloitteen kau ko-
läm mön ulkopuolella olevien kunnan kiinteistöjen läm mi tys jär jes tel-
mien muuttamiseksi energiaystävällisiksi ja ekologisiksi (esim. maa-
läm pö). Aloite kokonaisuudessaan pöytäkirjan liitteenä.

Vs. kunnanjohtaja Antti Jämsén vastasi Oikeudenmukainen Kittilä
-val tuus to ryh män valtuuston kokouksessa 4.3.2019 esittämiin ky sy-
myk siin. Pöytäkirjan liitteenä oleva vastaus on lähetetty valtuutetuille
myös sähköpostitse 29.3.2019.

Hallintojohtaja Sanna Ylinampa vastasi varavaltuutettu Outi Marttilan
kir jal li siin kysymyksiin kunnanvaltuustossa 21.1.2019.  Pöytäkirjan
liit tee nä oleva vastaus on lähetetty valtuutetuille myös sähköpostitse
1.4.2019.



Tekninen johtaja Lauri Kurula vastasi varavaltuutettu Maarit Nis ka-
sen valtuustokysymykseen 4.3.2019 liittyen Pakatin kylän Pah ka-
vuoman veden nousuun ja aluekuivatuksen toteuttamiseen. Pöy tä kir-
jan liitteenä oleva vastaus on lähetetty valtuutetuille myös säh kö pos-
tit se 1.4.2019.
__________


